
 

Vår Energi - Internal

Pressemelding – politisk innspill.                 

 

 

Pasientreiser en del av helsetjenesten. 

 

Harstad INP mener at pasientreiser er en del av helsetjenesten. 

Pasientreiser må derfor ikke føre til at den totale egenandelen blir dyrere i 
utkantbyene, distriktene og grisgrendte strøk. 

Dagens løsning må derfor komme frem i debatten slik at man vet hva de enkelte 
partiene står for til bruk i valgkampen. 

Vi i INP mener at refusjonene må dekke reelle utgifter, det kan ikke sitte noen 
på et kontor i «langtvekkistan» å kreve at folk skal kjøre en rute som ikke er 
farbar eller fornuftig bare fordi at man måler den kortere på et 2d kart. 

Konsekvensen av ferdsel utenfor stamvei fører nok også unødig tidsbruk som 
allerede er hardt prøvd i den totale sentraliserings hungeren av helsetjenester. 

Inntil vi får en fornuftig lokalisering på plass må derfor reising og overnatting 
dekkes mot reel kost og avstemmes med øvrige reiseregningssatsene i 
kongeriket.  

Hvem vet kanskje dette kan føre til at fornuften i desentralisering av 
helsetjenestene blir tydeligere. 

Vi skal jobbe hardt også for dette slik at vi for eksempel kan få Spesialister, 
barneleger og et helårlig fødetilbud også på vårt sykehus. 
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